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To:

ce size | 512s | @rivm ni; EE] ENE EEE @ riven ni]
From: ER] 5.1.2e

Sent: Thur 2/11/2021 12:02:55 PM

Subject: RE: Update m.b.t. privacy advies/besluit geanonimiseerde vaccinatiedata

Received: Thur 2/11/2021 12:02:56 PM

oeste FY, je vroeg mij naar de stand van zaken rondom de verwerking van geanonimiseerde vaccinatiedata te

geven. Van de week heeftEREN je geinformeerd over de afspraken en stappen die worden gezet na ons overleg met

Om de mate van herleidbaarheid/ anonimiteit vast te kunnen stellen zijn van belang: (1) het proces van de

verwerking, (2) de dataset en de (3) getroffen maatregelen.
Het gaat er in essentie om of er sprake is van een (acceptabel) onthullingsrisico én de vraag of er passende

maatregelen zijn getroffen om dit tegen te gaan.

(1) Stand van zaken proces van de (keten van) verwerking(en): dit wordt uitgewerkt door projectleider
c.s. Is inmiddels opgeleverd begrijp ik uit jouw mail.

(2) Mate van herleidbaarheid dataset: heeft statistici/wiskundigen SIM gevraagd om hierover een

uitspraak te doen. De reacties zijn binnen en zal hier vandaag een geheel van maken. Weet dat er wat mitsen

en maren zijn en ontbrekende info eea niet gemakkelijk maakt.

(3) Technische maatregelen: voorstel anonimiseringsoplossing is woensdag 10.2. aangereikt. Vrijdag 12.2 zal deze

verder besproken worden door 1SO (INEGI
(4) Organisatorische maatregelen: deze moeten nog bepaald worde

(3) en (4) vrijdag 12.2 is een overleg met architecten en ISO (EXEIEEE) met architecten gepland om de

technische oplossing verder te bespreken.

Bij dat overleg zal IEEE aansluiten. Maandag 15.2.2021 bespreken
hoe verder.

Spoedoplossing
In het geval dat er versneld moet worden gehandeld en er wordt gewerkt met een dataset van gegevens ontdaan

van identificerende kenmerken,
is in elk geval het SIM oordeel (statistical disclosure) van belang (mate van herleidbaarheid). Een dergelijk oordeel

gaat dan niet over of en hoe de anonimiteit gewaarborgd wordt.

Er van uitgaande dat de dataset as such niet te herleiden valt dan zal er bij de verwerking sowieso aandacht

moeten zijn voor onthullingsrisico.

gaf op 9.2 aan dat levering van anonieme data discussie met koepels oplevert. Neem aan dat jij
daarvan op de hoogte bent.

Ik hoop je hiermee naar behoren te hebben geinformeerd. Mocht je nog vragen hebben dan hoor ik het graag.

Groet,

trom:FEE) [EXE]EXECrv i>
Sent: donderdag 11 februari 2021 08:45

To: EAE RE 5.1.2e @rivm.nl>

Cc: 5.1.2e ER PCI <] 5.1.2e @rivm.nl>

Subject: Update m.b.t. privacy advies/besluit geanonimiseerde vaccinatiedata

Goedemo rgen EEN
Afgelopen dagen zijn er diverse overleggen geweest van experts, die hebben niet geleid tot een memo met

advies/besluit van de privacy officer voor stuurgroep registratie vandaag.

Kan jij voor 14:00 uur beknopt heads-up via e-mail toesturen?

Dan kan dat gedeeld worden met de stuurgroep om 14:00 uur.

Alvast veel dank!

Met vriendelijke groet,

[TTTI BT

5.1.2e
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